
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 9. april 2014

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Samrådsspørgsmål AE
Med udgangspunkt i nedenstående artikler i Fredericia Dagblad:
– Fredag den 14. marts 2014 s. 2: ”Danske firmaer holder sig fra Dong-pro-

jekt”
– Fredag den 14. marts 2014 s. 2-3: ”Fagforeninger ærgrer sig over job der

aldrig kom”
– Fredag den 14. marts 2014 s. 3: ”Borgmester er klar til indsats”
– Mandag den 17. marts 2014, s. 9: Dong-projekt undrer udvalgsformand”
– Mandag den 24. marts 2014 s. 2: ”Borgerlige politikere ærgrer sig over

manglende job”
– Torsdag den 27. marts 2014 s. 2-3: ”Fagforeninger har folkene til Dong-

projektet”
– Torsdag den 27. marts 2014 s. 2: ”3F: Vi er ikke i Italien”
– Fredag den 28. marts 2014 s. 5: ”Minister på vej i samråd om italienske

Dong-job”
bedes ministeren svare på flg. spørgsmål:
– Hvad mener ministeren om de lokale beretninger fra Fredericia ?
– Hvad mener ministeren er årsagen er til, at ingen lokale tilsyneladende er

kommet i arbejde i det store projekt i Fredericia?
– Hvad kan der lokalt gøres for, at lokale arbejdsløse kommer i betragtning,

når større projekter gennemføres?
– Hvad kan ministeren og Folketinget gøre for at arbejdspladserne ikke går

de lokale bygningsarbejderes næse forbi?
– Hvordan kan man lokalt sikre sig, at der er det nødvendige antal læreplad-

ser og evt. pladser til folk med nedsat arbejdsevne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christian Juhl (EL).

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil
formand
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